
                               _______________________________________________________

    MILETÍN  
  nám. Karla Jaromíra Erbena č.p 99

  507 71, e-mail:nosek@miletin.cz
          ______________________________________________

zpracoval : Nosek M.                 Dne 9.12.2010                       Č.j.        /2010
Věc : Zápis z pracovní schůzky zastupitelstva města Miletín

Přítomni : M.Nosek,T.Hlavatý,R.Rais, B.Hak, A. Jirsáková, M.Hlaváček,Z.Paulus, V.Hak,
T.Kožíšek, Z.Filounek
Omluveni : Machačka O. - pracovně mimo Miletín

Projednáno :
– záměr  ZD  Miletín  vystavět  hnojného  plata  na  křižovatce  Miletín,Polšť

Jeníkov.Dostavil  se  předseda  ZD  Miletín  a  vysvětlil  celou  věc  a  důležitost.
Zastupitelé si vyslechli odůvodnění pana Hrnčíře. Po odchodu se zastupitelé dohodli,
že souhlasí  s  umístěním hnojného plata a to  za dodržení  podmínek,  které budou
součástí  stavebního  povolení  a  smlouvy  mezi  ZD Miletín  a  Městem  Miletínem.
Podmínky například deset metrů vysázet les okolo plata, dále vysázet keře k příjezdu
k platu,  opatřit  přírodní  vhodnou barvu vnější  stěny plata,  nebudou přes Miletín
jezdit traktory s hnojem, pravidelnou údržbu okolí plata, asfaltová přístupová cesta

– oddávající  ze zákona je  starosta  a  místostarosta,  další  oddávající  navrženi  Alena
Jirsáková a Zdeněk Filounek

– starosta informoval, že ministerstvo financí zahájilo správní řízení vedoucí ke zrušení
povolení  vydaných  k  provozu  herny  Kata  v  Miletíně  na  náměstí  K.J.Erbena  v
Miletíně 

– žádost pana Machačky Ondřeje o přestavbu bytu ve vlastnictví města Miletín v domě
č.p 382 na náklady žadatele – OZ souhlasí

– starosta informoval,  že v lednu bude přednáška pana RNDr.Patra Rybáře na téma
Laponskem za polární kruh

– návrh na možnost prezentace města Miletín v publikaci Města a obce – OZ souhlasí a
bude prezentace na celou stránku – korektura Nosek

– žádost Charity Dvůr Králové n/Labem o finanční příspěvek – OZ zamítlo
– obec  sokolská  souhlasí  s  odprodejem budovy  sokolovny  s  tím,  že máme  nechat

zhotovit odhad a poté dojde k dalšímu jednání, starosta navrhl udělat pouze odhad
budovy sokolovny a ne okolních pozemků, OZ souhlasí

– návrh na využití  dotací zelená úsporám na provedení zateplení  a výměny oken u



domu  s  pečovatelskou  službou,  začít  jednání  k  požádání  o  dotace  –  projekt,
energetický audit

– smlouva o smlouvě  budoucí  na věcné břemeno  mezi  ČEZ a městem Miletín  na
uložení  el.kabelu  v  ulici  Havlíčkova,  Palackého nám K.J.Erbena.  Oz souhlasí  za
podmínek, že město bude moci zdarma uložit kabel veřejného osvětlení do výkopu
ČEZ,  záruka na provedení  konečných úprav chodníků  pět  let,  finanční částku za
věcné břemeno ve výši 15 000,- Kč.

– Starosta informoval o velice špatném technickém stavu oken na MÚ Miletín, kdy se
při větším větru nedají kanceláře vytopit, do kanceláří sněží přes okna a dochází k
úniku el.energií, OZ souhlasí s výměnou oken do náměstí s tím, že budou využity
zimní slevy

– nabídka získání dotace přes MAS Podchlumí pro naší školu, již  projednáno a škola
bude žádat

– připomenuto,  že od minulého zasedání jsou ceny pozemku, které jsou předmětem
prodeje a prodávány městem ve výši 50,- Kč/m2

– v roce 2011 bude významné výročí  200 let  od narození K.J.Erbena,  již proběhla
první  jednání  o oslavách se spolky v Miletíně,  zástupci  pojedou na konferenci  o
životě a díle K..J.Erbena na Malé Skále ve dnech 15. - 16.4.2011

– starosta informoval o jednání s Muzeem českého amatérského divadla o.s.(dále jen
MČAD)  ,  kde  je  záměr  o  kompletní  propagaci  muzea,naučné  stezky,  rodného
domku,klášterních sklepů atd., návrh na společnou průvodkyni, společná propagace
zařízení,  MČAD zaslalo  návrh na řešení  situace,  členi  zastupitelstva obdrží  tento
návrh, posoudí a na veřejném zasedání v březnu se k věci vyjádří

– letos Vánoční zpívání nebude z důvodu poklesu zájmu veřejnosti, návrh na rok 2011
o pořádání Vánočního jarmarku spojené z kulturním programem – odpovídá Nosek

– byl  vypracován  a  zastupitelům  předán  kompletní  seznam  spolků  a  sdružení  v
Miletíně

– informace o možnosti podání žádosti na SFDI na vybudování cyklostezky a chodníku
mezi Miletínem a Trotinkou, OZ souhlasí.

– Místostarosta města Hlavatý vypracoval nový povodňový plán
– veřejné zasedání se bude konat ve středu dne 15.12.2010 od 18.00 hodin

   
                                                                                                 Nosek Miroslav
                                                                                             starosta města Miletín 


